



L'ART DE VIVRE À LA COUR

VERSAILLES

Samedi 21 mars 2026
Saturday, March 21, 2026

Visite culturelle en anglais | Cultural tour in English

PROGRAMME DE LA VISITE

Plongez au cœur de l'histoire et de l'art de vivre à la française à quelques kilomètres de Paris : venez découvrir le **Château de Versailles** ! Inscrit au patrimoine mondial de l'UNESCO, ce palais a été le lieu de résidence privilégié de la monarchie française de Louis XIV à Louis XVI. En Europe pendant plus d'un siècle, le domaine de Versailles incarne l'ambition d'un royaume, le raffinement absolu et une mise en scène du pouvoir qui fascine encore aujourd'hui.

Nous commencerons cette après-midi royale par découvrir l'art des décors peints et du trompe-l'œil chez un Meilleur Ouvrier de France.

Puis nous rejoindrons le Château de Versailles pour visiter ses merveilles: l'historique Galerie des Glaces, les Grands Appartements, la chambre du Roi, la chapelle royale...

13h : Visite de l'École d'Art Jean Sablé du trompe-l'œil

15h : Visite guidée en anglais du château de Versailles

17h : Fin de la visite



Samedi
21
mars

PROGRAM OF THE TOUR

Saturday
March
21

Immerse yourself in French history and lifestyle just a few kilometres from Paris: come and discover the Palace of Versailles!

Listed as a UNESCO World Heritage Site, this palace was the preferred residence of the French monarchy from Louis XIV to Louis XVI. For over a century in Europe, the estate of Versailles embodied the ambition of a kingdom, absolute refinement and a display of power that still fascinates today.



We will begin this royal afternoon by discovering the art of painted decorations and trompe-l'œil at the home of a MOF (Best Craftsman of France).

Then we will head to the Palace of Versailles and visit its wonders: the historic Hall of Mirrors, the Grand Apartments, the King's bedroom, the Royal Chapel...

1 p.m.: Visit to the Jean Sablé School of Art of Trompe-l'œil

3 p.m.: Guided tour in English of the Palace of Versailles

5 p.m.: End of the visit



"THE ART OF LIVING AT THE KING'S COURT: VERSAILLES"

SATURDAY, MARCH 21, 2026

1 p.m. - 5 p.m.

39€ (Visit of the art school + access to the palace and guided tour)

> Register online

with the QR code
on the front page
or on

www.science-accueil.org